
 
DJSF generalforsamling i Herning 10. marts 2024  

Referent: John Kristensen 

Stemmeberettigede klubber tilstede: 

- Odense (Kenneth, Thomas) 

- Tønder (Carsten) 

- Næstved (Heidi) 

- Herning (Kurt, Jimmy) 

- Oksbøl (Jesper) 

- Nørre Aaby (John, Keld) 

- Gæster (ikke stemmeberettigede) Lillebælt Selvforsvar (Toke, Lasse) 

Formandens beretning: Godkendt. 

Forelæggelse af revideret regnskab: 

- 2023 gav overskud på 5000,- havde budgetteret med minus 30.000,- 

- Regnskab kun revideret af én revisor. Regnskabet godkendt på betingelse af, at revisor 2 også 

godkender. 

Forelæggelse af næste års budget: 

- Budget 2024: Minus 30.000,- 

Fastlæggelse af gebyrer: 

- Ingen ændringer – dog afhængig af beslutning om optagelse i DJU 

Indkommende forslag: 

- Forslag fra Kenneth Jensen (OJJK) om sammenlægning med DJU (Dansk Idræts-Forbund) i stedet for 

DJSF.  

- Det indstillede forslag fra Kenneth Jensen ændres til, at man i prøveperioden sætter DJSF på pause 

ved at ophæve klub og medlemskontingent fra DJSF og indføre i vedtægterne at medlemsklubberne 

og disses medlemmer skal melde dig ind i DJU under stilartudvalget. Dette kan først ske når der 

foreligger en skriftlig samarbejdsfatale mellem DJU og DJSFs bestyrelse. 

 

- Når denne er på plads, skal der ude i alle klubber ændres vedtægter for Jiu Jitsu klubben/afdelingen 

så der i disse står, at man er medlem af DJU, samtidig melder klubberne sig ind i DJU, men vi stadig 

står som medlem i DJSF, men DJSF slukker alle aktiviteter og sætte gebyrer mm på pause. Efter de to 

års prøveperiode vil DJSF blive nedlagt på to hinanden følgende ekstraordinære generalforsamlinger. 

Ændringsforslaget er lavet af Carsten P. Andersen med baggrund i, at det ville være ærgerligt at 

nedlægge DJSF da det er besværligt at oprette igen. CPA. siger at det ikke burde være et problem da 

vi har foreningsfrihed i Danmark. Forslaget med dette ændringsforslag blev enstemmigt vedtaget. 

 

- Der er ønske om, at menige klubmedlemmer informeres om arbejdet med sammenlægningen. 

 

 



 
Valg af poster til forretningsudvalg og bestyrelsen: 

- Næstformand – Jesper genvalgt 

- Kasserer – Bjarne genvalgt 

Valg af poster til udvalg: 

- Formand for Koordineringsudvalg: Holger genvalgt 

- Keld Rasmussen valgt som medlem af Koordineringsudvalget 

- Formand for Uddannelsesudvalg: Jimmy genvalg 

- Keld Rasmussen valgt som medlem af Uddannelsesudvalg 

Valg af revisor: 

- Birger Jensen (Tønder) er genvalgt 

Eventuelt:  Vi sender en buket blomster til de 2 revisorer 

 Det efterlyses, at forbundet har styr på at sende e-mails til de rette modtagere i klubberne. 

Årets Jiu-Jitsu-ka: Jesper Antonsen har været hovedkraft bag en genstart af børneholdet i 

Odense og har gennem årerne bidraget på diverse lejre. 

Holstebro Jiu-Jitsu har ytret ønske om optagelse i vores stilart i DJU. Der er enighed om, at de 

er velkomne. 

Klubberne rundt: 

- I Nørre Aaby har vi et pænt børnehold med ca. 16 og en del nye medlemmer på voksenholdet 

- Aktiviteterne i Grejsdalen er stoppet 

- I Herning er der godt gang i børneholdet med en bruttoliste på ca. 30 og ca. 10 på voksenholdet 

- Oksbøl har ca. 18 på børneholdet – stor udskiftning efter corona. 

- Tønder har fået ny dojo og har nu ca. 24 voksne og 12-14 børn. Har udfordringer med træner-

kapacitet på børneholdet. 

- Odense kører bedre igen – 25-30 børn og mini-budo – ca. 60 medlemmer i alt 

- Næstved har haft lidt stilstand efter jul men er så småt i bedring – 2-10 voksne på holdet. Nyt mini-

budo hold med 17-19 deltagere. 

Næste planlagte generalforsamling er søndag den 9. marts 2025 ved Lillebælt Selvforsvar. 

 

 


